

財力證明：帳戶存款金額至少美金 3,000 元 (新臺幣 100,000 元)，或獎學金證明 (請選擇以下任一種方式繳交)。

Financial Statement with the minimum balance (US\$ 3000 or NT\$ 100,000) or the scholarship from other organization. (Please select one of the following):

A.最近三個月內經金融機構開具之足夠在臺就學之財力證明影本一份。

Photocopy of a financial statement that demonstrates financial sustainability for study in Taiwan (issued by a financial institution within the past three months).

B.政府、大專校院或民間機構提供全額獎助學金之證明。

Proof of full scholarship provided by a government agency, university, college or private organization.

存款證明非申請人帳戶，需附上資助者之財力保證書及其存款證明

If the financial statement is not in the name of the applicant, a financial guarantee is also required from the sponsor. (Appendix 5)

備註：根據中華民國政府之規定，印尼申請者在申請簽證時需提供美金 5,000 元之財力證明或提供政府、高等教育機構或民間組織獎學金文件，倘若有變動時請依中華民國政府之規定辦理。

Remarks: According to the government of Taiwan (R.O.C), Indonesian applicants are required to provide financial proof of US\$5,000 or provide government/higher education institution/civil organization scholarship documents when applying for a visa. If there is any change, please follow the regulations of the government of Taiwan (R.O.C).